

DIOCESE CATHOLIQUE DE GIKONGORO
B.P. 77 GIKONGORO
RWANDA/AFRIQUE
TEL (+250) 785959044
E-mail : evechegik@yahoo.fr

COMMUNIQUE POUR LES CHRETIENS ET LES AMIS DE KIBEHO

L'Evêque du Diocèse Catholique de Gikongoro, Mgr Célestin Hakizimana, en collaboration avec les Responsables du Sanctuaire Notre Dame de Kibeho, porte à la connaissance des chrétiens et amis du Sanctuaire Notre Dame de Kibeho que la fête de la Mère du Verbe, qui tombe cette année-ci au Premier Dimanche du Temps de l'Avent, sera célébrée le jour suivant.

**Nous célébrerons donc solennellement la Fête de la Mère du Verbe à Kibeho
Lundi le 29 Novembre 2021.**

La Sainte messe de la Vigile sera célébrée le Dimanche à 16h00.

Pour Lundi le 29 Novembre, la Première Messe est à 07h00, la Deuxième à 10h00 et la Troisième à 13h00.

En vue de mettre en pratique les mesures de protection contre la Covid-19, ceux qui viendront devront d'abord être enregistrés selon les indications que le Rectorat vous communiquera à travers les Mass-Médias.

✠ **Célestin HAKIZIMANA**
Evêque du Diocèse de Gikongoro



Catholic Diocese of Gikongoro
P.O.Box 77 GIKONGORO
Tel (+250)785959044
Email : evechegik@yahoo.com

ANNOUNCEMENT TO ALL CHRISTIANS AND FRIENDS OF KIBEHO

The Bishop of the Catholic Diocese of Gikongoro, Mgr Célestin HAKIZIMANA in collaboration with the Management of the Marian Shrine of Kibeho, announces to all the Christians and Friends of Kibeho, that because this year 2021, **the Solemnity of the Mother of the Word** coincided with the First Sunday of the Period of Advent Period of the Liturgical Year, the Celebration of this Solemnity will take place the following day. ***Thus, we will celebrate this Solemnity on Monday, November 29th, 2021.***

The Solemnity Eve Mass, will be celebrated on Sunday, November 28, 2021 at 4:00 p.m.

On Monday 29th, the First Mass will be celebrated at 7:00 a.m., the Second at 10:00 a.m. and the Third at 1:00 p.m.

To ensure that the barrier measures are respected as we protect ourselves and others from the consequences of Covid-19, those who will participate in this Celebration are those who have registered on the telephone lines which the Rectorate of the Shrine will communicate through social medias.



✠ **Célestin HAKIZIMANA**
Bishop of Gikongoro Diocese